

15<sup>th</sup> April, 2015

Dear Parents,

Exams are coming and summer is in the air! It is time for us to prepare for the big final exams and the re-energising summer again. Here are the i-Learner schedules for May, June, July and August.

We aim to provide our children with the best exam preparation, the most vibrant experiential learning in our Little Scholars summer camps, post-exam summer courses, and the best preparation for the coming school year in the intensive six-week summer courses. Of course, we will continue to provide our regular courses, which prove to be excellent supplements to the school curriculum.

### **1. Regular Course and Exam Preparation Arrangements in May and June**

#### **May, 2015**

**18th May - 31st May:** All regular courses, except for pre-school courses, will be working on exam preparation, including exam skill honing, exam practice and individual diagnosis. Please do pass on a copy of your child's school exam syllabus as well as any related materials to our admin staff, who will relay them to the relevant teachers.

All primary and secondary school students can book **one** bonus exam practice session. Please provide your May 2015 receipt when you make the reservation.

#### **June, 2015**

**1st June - 12th June:** All the regular courses, except for pre-school courses, will be working on exam preparation.

**13th June - 12th July:** Post-Exam Short Courses (one-off courses lasting for two hours each). Parents can choose different courses to fit the child's timetable. Parents can choose one of following two plans:

Plan A: 4 short courses (2 hours each, one-off) + 2 bonus exam practice sessions

Plan B: 2 short courses (2 hours each, one-off) + 4 bonus exam practice sessions

---

### **Reply Slip for Extra Exam Practice**

I am informed of the course arrangements for May and June. I would like to sign my child up for additional exam practice sessions.

**Student Name :** \_\_\_\_\_ **School :** \_\_\_\_\_

**Parent Name :** \_\_\_\_\_ **Contact :** \_\_\_\_\_

**Number of Sessions** (circle your choice): 3 6 9 12 15 18

**Focus for Exam Practice** (circle your choices):

1. **English:** Reading Writing Grammar Reader Help Mock Papers Others: \_\_\_\_\_

2. **中文:** 語句文法 寫作 模擬試卷 其他: \_\_\_\_\_

Please return the slip to i-Learner Education Centre (2/F Ritz Plaza, 122 Austin Road, Tsim Sha Tsui)

### 3. Little Scholars Summer Camps

#### June, July and August, 2015

##### 15th June - 28th August: Little Scholars Summer Camps

Students are welcome to attend **one or two weeks of intensive day camps** to train up their thinking, speaking and writing skills. Visit <http://www.i-learner.edu.hk/little-scholars/> for details.

### 4. Summer Course Arrangements

#### June, July and August, 2015

12th June -31st August: Summer Weekend Courses happen once per week. They take place on **Friday, Saturday and Sunday**. There are twelve lessons for the summer term.

13th July - 23 August: 6-week Intensive Summer Courses at i-Learner take place. Students take two lessons per course per week on either Monday & Wednesday, or Tuesday & Thursday. There are twelve lessons for each course.

All courses are open for reservation now. You are also welcome to suggest courses or discuss your child's plans with us. Please talk to our teachers or call us at 3113 8815.

Kind regards,

Kemmiss Pun  
Director  
i-Learner Education Centre  
[www.i-learner.edu.hk](http://www.i-learner.edu.hk)

---

### **Reply Slip for Summer Courses**

I am informed of the course arrangements for June, July and August. I am interested in the following programmes:

**Student Name :** \_\_\_\_\_ **School :** \_\_\_\_\_

**Parent Name :** \_\_\_\_\_ **Contact :** \_\_\_\_\_

Little Scholars: One / Two camp(s) Preferred Week: \_\_\_\_\_ A.M or P.M. (Please circle)

Summer Weekend Courses: \_\_\_\_\_ (Name of courses and times)

Summer Intensive Courses: \_\_\_\_\_ (Name of courses and times)

親愛的家長：

暑假快到了，也即將進入考試的季節，為了幫助孩子更好地準備期末考試，以及過一個精彩充實的暑假，本中心將在五月起安排不同的課程，讓孩子得到全面的學習體驗！

## 1. 五月、六月常規課程及考試預備堂安排

### 2015年5月

**5月18日至5月31日**：部分常規課程將安排為考試強化訓練，包括教授考試技巧，練習模擬試題，按個別需要，減少錯誤等。煩請您將孩子的考試大綱複印交給客服人員轉交任課老師，以便我們為孩子準確最合適的複習材料。

如果報讀五月常規課程，您的孩子可以免費參加一堂考試強化課。請致電留位，或將回條交給我們。敬請參考隨函附上的課程時間表。

如果你想保留常規課程而不參加考試強化課程，請於4月30日前告知本中心。

### 2015年6月

**6月1日至6月12日**：所有常規課程均安排為考試強化訓練，全面為考試作準備。

**6月13日至7月12日**：試後獨立體驗課程，每堂2小時，每堂獨立課程學習一種體驗和一種技巧，家長可按孩子時間組合課程。家長在交付4堂試後短課程學費時，可選擇以下其中一項：

- (1) 4堂試後短課程(每堂2小時) + 2堂免費考試強化課
- (2) 2堂試後短課程(每堂2小時) + 4堂免費考試強化課

---

## 回條

我想為孩子報名參加二零一五學年第二學期額外考試強化班！

孩子姓名：\_\_\_\_\_ 學校：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_ 聯繫方式：\_\_\_\_\_

報讀堂數（請圈出）： 3   6   9   12   15   18

考試強化內容（請圈出）：

1. **English:** Reading   Writing   Grammar   Reader Help   Mock Papers

Others: \_\_\_\_\_

2. **中文:** 語句文法   寫作   模擬試卷   其他：\_\_\_\_\_

## 2. 暑期課程及暑期特別計劃

2015年6月-8月

**6月15日至8月28日**：小學者暑期日營 <http://www.i-learner.edu.hk/little-scholars/>  
i-Learner 的暑期 5 天日營，讓孩子可以跟劍橋和牛津大學的外籍導師密集相處一周，通過多個有趣主題，以遊戲、體驗、表演等模式，鍛鍊思考、口語和寫作技巧，過一個難忘的暑假。

**6月12日至8月31日**：周末暑假課程  
周五、六、日上課的常規班學生將開始進入暑期課程。課程將維持每周 1 堂，共 12 堂。

**7月13日至8月23日**：6周密集式暑期課程  
學生可以選擇逢周一三或周二四上課，每周 2 堂，共 6 周 12 堂。

暑期課程將包括所有常規課程，也會加入多個全新設計、適合暑期「學樂結合」的課程。您也可以建議一些新課程給我們的課程設計團隊呢！

所有課程名額有限，敬請儘快報名。我們也歡迎您與我們商議您孩子的需要和時間表，為他們找到最合適的課程。請致電 3113 8815 查詢或告知前台工作人員。

智愛學教育中心  
教育總監

潘愛儀老師

二零一五年四月十五日

---

### 回條

我想為孩子報名參加二零一五學年暑期課程！

孩子姓名：\_\_\_\_\_ 學校：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_ 聯繫方式：\_\_\_\_\_

小學人暑期日營：\_\_ 1 / 2 \_\_ 個課程 首選日期：\_\_\_\_\_ 上午 或 下午 (請圈出)

周末暑假課程名稱及時間：\_\_\_\_\_

密集式暑期課程名稱及時間：\_\_\_\_\_